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Parla el ConseHer Dr. Coll, qui fa avinent que tal 
vegada no caldria discutir mes aquest projecte, car ja 
hi ha vigent un reglament aprovat a l ’Assemblea de 
l ’any 1931 que únicament mancava destinar-hi els cabals 
suficients per a fer-lo funcionar i que ara en virtut de 
l’acord d’augment de quota près en la sessió d’ahir ja 
es disposarà d’aquests cabals amb la qual cosa no que
daran desatesos els casos d’atur forçôs que es presentili. 
Creu que es podria prendre en considerado la proposi
ciô del Dr. Fernández Pellicer per a què cl Consell l ’es- 
tudiï i portar un projecte definitiu a l ’Assemblea de l’any 
vinent.

La Presidència pregunta al Dr. Fernández Pellicer si 
després de les aclaracions del Conseller Dr. Coll, manté 
el seu projecte i vol que es continui discutint.

El Dr. Fernandez Pellicer contesta afirmativament i 
continua la discussió.

El Dr. Marimon consum un torn en pro i anuncia di
verses esmenes que la Secció de Mataró té presentades. 
Insisteix en què quan menys s’aprovi la nova font d’in- 
gressos que es projecta en la proposició del Dr. Fernan
dez Pellicer.

No havent-hi cap delegat que demani cap mes torn, 
rectifiquen els Drs. Fernandez Pellicer i Mas Oliver, i 
per unanimitat s’acorda prendre en considerado el pro
jecte.

Abans de procedir a la discussió de l’articulat inter- 
venen diversos delegats, que sol-licitcn que el projecte 
que s’ha près en considerado passi a l ’estudi del Consell.

Intervenen els Drs. Mas Oliver, Bellido, Coll, Fe"- 
nàndez Pellicer, Maza i la Presidència, que resum les 
diverses opinions manifestades en una proposició que és 
aprovada per una immensa majoria, i, en conseqiiència 
queda acordat:

Que el projecte del Dr. Fernandez Pel-licer passi a 
Testudi del Consell, el qual haurà de presentar un pro
jecte definitiu a l’Assemblea de l’any 1934, i que mentre 
tant s’apliqui en tots els casos que es presentin el regla
ment vigent de l’Assemblea de l’any 1931, destinant-hi 
els ingressos que s’aprovaren en la sessió d’ahir amb el 
projecte de mancomunitats comarcals presentai pel Con
sell.

No havent-hi cap més proposició presentada en el ter
mini reglamentan que figuri en l’ordre del dia, es passa 
a l ’apartat destinât a les proposicions formulades durant 
l’Assemblea de les quais el Consell jutgi convenient «a 
seva immediata discussió .

Ocupa novament la Presidència el Dr. Bellido.
Per unanimitat s’aprova una proposició que presenta 

el Consell que diu :
“ Que seguint el criteri insinuât en aprovar-se la cons- 

titució de la Junta Consultiva, i per tal de premiar els 
rellevants serveis que han prestai al Sindicat i a les Ins- 
titucions, des de llurs càrrecs s’acordi nomenar de la 
Junta Consultiva ais companys, que en aquesta Assem
blea cessen en llurs càrrecs de Président i Secretari i als

que han ocupat càrrecs durant l’exercici. que són els se- 
güents :

Dr. Antoni Trias i Pujol.
Dr. Josep Molí i Ginferrer.
Dr. Pere Mas i Oliver.
Dr. Enric Fernández i Pellicer.

També es proposa que per a correspondre a les aten- 
cions que l’Acadèmia de Medicina, la Facültat de Me
dicina i l’Acadèmia i Laboratori de Ciències Mèdiques
de Catalunya varen tenir amb el Sindicat en motiu de
les festes d’inauguració del Casal es nomenin també mem
bres de la Junta Consultiva als companys que des de la 
presidència de les esmentades entitats organitzaren els 
actes en homenatgc al Sindicat i que son els següents :

Dr. August Pi i Sunyer.
Dr. Antoni Trias i Pujol.
Dr. Joan Freixas i Freixas.

Es presenta una proposició de la Secció Comarcal de 
Mataró que, després de declarar el Dr. Molí en repre
sentado del Consell que no tenen inconvénient a accep- 
tar-la, és aprovada per unanimitat i diu:

“ Després dels résultats que la práctica ens ha demos- 
trat durant el temps de vigencia del contracte amb 1r* 
Unió de Sindicats Agricoles de Catalunya, la Secció creu 
necessari i proposa per a la seva aprovació: Primer.— 
Que cada metge cobri integrament tots els accidents al 
seu càrrec.—Segon. Si résultés que les quantitats cobra- 
des fossin, per cada accident, inferiors a les tarifes sin
dicáis que vigeixen, denunciar immediatament el con
tracte.—Tercer. Que cl Sindicat reparteixi uns impresos 
que serveixin per donar compte de l’accident al Sindi
cat de Metges de Catalunya i Balears.

A  continuació es llegeix la segiient proposiciô, que 
presenta la Secció Comarcal de Barcelona :

“ 1.—Declarar urgents les proposicions que segueixen.

2.—Deliberado i acord sobre la Doctrina Mèdica ca
talana de l’Assegurança social de malaltia aprovada per 
unanimitat i amb elogi pel Consell General del Sindicat 
(vegi’s la doctrina referida al foli 2 d’aquest llibre d’ac
tes).

3.—Gestionar que el Sindicat tingui la representado 
deguda en el si de la ponència que actual ment elabora el 
projecte de Ilei d’assegurança obligatoria i el de coor
dinado de les diverses assegurances socials.

4.— Que donada la importáncia capital que revesteix 
per a la classe la implantado d’aquesta Ilei, el Sindicat 
hi continui destinant la seva atenció preferent i movilitzi 
en favor de la causa dels associais i de la de Catalunya, 
tots els elements de què pugui disposar.

5.—Que segueixi gestionant la prompta rectificado del 
convelli sobre prestació de serveis mèdics de I'ássegu- 
rança maternai, denunciai ja dues vegades, i malgrat 
això segueix sense modificar.


